
Wloclawek, dnia 30.11.2020 r.

Arkadiusz Piasecki

Radny Rady Miasta

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wioclawek

Interpelacja

Dotyczy: budowy Scieiki rowerowej

Szanowny Panie Prezydencie,

Otrzymujqc liczne zapytania od Mieszkaric6w osiedla Pofudnie jako radny Rady Miasta Wloclawek

skladam interpelacjq dotyczqcq moiliwoSci budowy 6cieiki rowerowej od ronda Falbanka do ulicy

Broniewskiego. Obecnie nie ma tam drogi rowerowej, rowerzyici poruszajq siq po chodniku i

niejednokrotnie dochodzi do konflikt6w z pieszymi.

Proszq o rozwiqzanie tego problemu.

Z powaianiem
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